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Mesto Vysoké Tatry má po 12 rokoch územný plán – na včerajšom rokovaní ho schválili poslanci mestského
zastupiteľstva. Ešte predtým vyjadrili niektorí s návrhom nesúhlas. Spokojný nie je ani primátor Ján Mokoš.
Príprava územného plánu bol proces, počas ktorého sa muselo vyjsť v ústrety tak obyvateľom, ako aj
podnikateľom a verejnosti. „Je ťažké vyjsť každému v ústrety a akceptovať jeho názor,“ dodal primátor
Vysokých Tatier. Napriek výhradám niektorých ľudí si však myslí, že je dobré, keď mesto územný plán má.
Ten podľa neho definuje nielen funkcie, ale aj regulatívy, ktoré nastolia poriadok a jasno v tom, čo a kde
sa môže stavať.
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